

Terms and Conditions of "Celebration at GREEN"

1. This offer is available for Dinner (Sun to Tue, except public holidays) at GREEN from 14 April to 30 June 2025.
2. This offer is available for dine-in only.
3. This offer is only available for reservations made through Hotel ICON's official website with promo code "GNCAKE" or through hotel reservation hotline.
4. This offer is not redeemable in cash or any other product.
5. Hotel ICON reserves the right to cancel or accept any reservations based on the actual seating availability of the restaurants.
6. The offer is subject to change without prior notice. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

「GREEN 慶祝優惠」之條款及細則

1. 此優惠適用於 2025 年 4 月 14 日至 6 月 30 日之 GREEN 晚市時段（星期日至星期二，公眾假期除外）。
2. 此優惠只適用於堂食。
3. 此優惠只適用於經唯港薈官網使用優惠碼「GNCAKE」或經酒店預訂熱線預訂之顧客。
4. 此優惠不可兌換現金或任何其他產品。
5. 唯港薈保留根據餐廳實際座位情況取消或更改顧客預訂的權利。
6. 優惠如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，唯港薈保留最終決定權。